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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan látja biztosítottnak az Egészséges Budapest 
Program működését Tóvizi Attila vezetésével?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Tisztelt Prof. Dr. Kásler Miklós!

Az EMMI államtitkárának, Rétvári Bencének előző írásbeli kérdésemre adott válaszát köszönettel
megkaptam.

További kérdésekre szeretnék Öntől választ kapni, mert Cserháti Péter menesztése óta közel másfél
hónap  telt  el,  és  Tóvizi  Attila  pozícióját,  szerepét,  valamint  a  tőle  elvárt  menedzserszemlélet
kamatoztatását eleddig nem látni.

Az Egészséges Budapest Program részprogramjai kivétel nélkül megtorpanni látszanak április vége
óta,  nincsenek  eredményhirdetések  a  beszerzésekben,  nem  történt  meg  a  szerződéskötés  a  32
önkormányzattal. Szeretném ennek kapcsán megkérdezni, hogy a 2019. évi 41,9 Mrd Ft keretből
eddig, az év első öt hónapjában pontosan mennyi pénzt, és milyen céllal használtak fel?

Az  iránt  is  érdeklődnék,  hogy  a  kormány  végül  miért  nem  járult  hozzá  az  EBP fejlesztését
koordináló  nonprofit  gazdasági  társaság  megalakításához,  Tóvizi  Attila  vezetésével?  Emiatt  a
szervező munkának továbbra is az állami korházak középirányító szerve, az Állami Egészségügyi
Ellátó Központ közalkalmazotti keretei közt kell folynia. Amennyiben a Minisztérium Tóvizi Attila
kinevezését azzal indokolja, hogy menedzserszemléletű vezetésre van szükség, az ÁEEK biztosan
nem az, ahol a kormánybiztos e tapasztalatát kamatoztatni tudja, mert ott elsősorban közigazgatási
és szakmai ismeretekre van szükség, amivel azonban Tóvizi Attila bevallottan nem rendelkezik.

Tóvizi Attila személyét és pozícióját illetően, az utolsó kérdésem az volna, hogy amennyiben az új
miniszteri biztost az EBP koordinálására nem nevezték ki, márpedig – legjobb tudomásom szerint –



tavalyi kinevezése általában az EMMI közbeszerzéseinek felügyeletére vonatkozik, abban csak a
Magyar Falu és a Modern Városok Programja részletezett, az EBP nem, a miniszteri biztos egészen
pontosan  milyen  közjogi  keretek  között  fejti  ki  tevékenységét?  Tudja-e  jelenlegi  minőségében
kamatoztatni versenypiaci menedzseri képességeit, és mi történt 2019. május 1-je óta a miniszteri
biztos vezetésével?

Tavalyi kinevezése – legjobb tudomásom szerint – általában az EMMI közbeszerzések felügyeletére
vonatkozik, és a szöveg csak a Magyar Falu és a Modern Városok programot említi külön, de az
EBP-t nem.

Várom megtisztelő válaszát.

Tisztelettel:

Bősz Anett
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